


a porovnatelné, uvítal bych, kdyby autorka provedla stručné závěrečné vzájemné srovnání 
těchto materiálů a jejich modifikací z hlediska možných aplikací v biomedicině, právě s 
ohledem na jí dosažené výsledky. 

2. Před několika lety byl v biomedicínské literatuře směšován pojem biokompatibilita
nanomateriálů s absencí jejich cytotoxických účinků, což bylo vedeno zejména snahou co
nejrychleji aplikovat tyto nové materiály v medicině. V současnosti je s ohledem na zpč1sob
využití těchto nových materiál či posuzována široká škála možných toxických účinkč1. Zajímal
by mě názor diser1antky na minimální požadavky na testování nanočástic z hlediska
použitelnosti v medicině.

3. V sekci výsledky jsou ke každé kapitole ukázána a diskutována data, která vhodně doplňují
vyšlé publikace. Počítá dise11antka s tím, že tato data budou po dalším rozšíření opublikována
v budoucnosti a nebo se jedná jen zpřesnění/podporu dat publikovaných článcích?

Celkově práci hodnotím velmi pozitivně a to jak z hlediska jejího zpracování, dčiležitosti tématu 
tak i významu pro praktické využití nanomateriálů v biomedicině. Na základě výše uvedeného si 
dovoluji konstatovat, že disertantka jednoznačně prokázala schopnost kritického myšlení 
a samostatné tvůrčí schopnosti řešit vědecké úkoly ve svém oboru, a že disertační 
práce Mg r .  Te r e z y  B ě I i n o v é splňuje požadavky kladené na disertaci standardně v 
daném oboru. Podle paragrafu 47 VŠ zákona 111/98 Sb. disertaci doporučuji k obhajobě. 
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